



Referat - styremøte i Røros Idrettslag

RIL 9/24 Røros IL Fotball

Dato: 17. september 2024

Kl: 20.00 – 22.00

Sted: Bergstadens Hotel

Til stede: Jones, Lars W, Marie, Ole Peder (sportslig leder), Trond Morten, Astrid Merete, Monica, Ann Karin Grytbakk

Forfall: Representant fra hovedlaget, Ståle Berre

Sakliste

Vedtaksaker:

Sak 60/24: Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte

Sak 61/24: Habilitetsvurderinger i forhold til sakliste

Sak 62/24: Dugnadsmidler fra Rema; hvilket lag skal få dugnaden?

Sak 63/24: Innsendt sak fra Ronny Meidal. Tema: Grønne hjerter og forpliktende antimobbe-arbeid.

Orienteringssaker:

O-sak 64/24: Status økonomi v/Lars

O-sak 65/24: Status årshjul v/Marie

O-sak 66/24: Status gjerde rundt kunstgrasbanen, v/Jones og Astrid

O-sak 67/24: Dommeransvarlig trekker seg når sesongen er omme. Hvordan går vi fram for å få på plass ny dommeransvarlig?

O-sak 68/24: Deling av diverse info og avsjekk/status diverse saker

VEDTAKSSAKER:

Sak 60/24 Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte

Bakgrunn: Protokoll fra styremøtet 20. august, med kommentarfrist 30. august
Ingen merknader innkommet.

Vedlegg til saken: Styreprotokoll fra 20. juni 2024



Vedtak: Det fremkom ingen merknader til innkalling og sakliste. Protokoll fra styremøtet 20. juni 2024 godkjennes.

Sak 61/24 Habilitetsvurderinger i forhold til sakliste

Forslag til vedtak: Ingen av sakene krevde habilitetsvurderinger

Sak 62/24 Dugnadsmidler fra Rema; hvilket lag skal få dugnaden?

Bakgrunn: Etter tips fra Nils Martin Tidemann har Marie søkt på vegne av Røros IL Fotball om å bli med på en type cash back-dugnad fra frukt- og grønt-kjøp på Rema. Vi har fått godkjent søknaden og kan i prinsippet starte opp dugnaden. På denne dugnaden kan et lag tjene inntil kr 7000. Vi kan imidlertid bare melde på ett lag/årskull, ettersom det blir altfor mye å administrere dersom vi skal ta med hele fotballgruppa på dette. Kr 7000 blir veldig tynt «smurt utover» dersom det skal fordeles på alle lag.

Vedtak: Vi gir denne dugnaden til høstens J13 (født 2011 og 2012, som skal inn i ungdomsfotballen), for å gi dem en kick-start på lagskassen. Styreleder kontakter trenere/lagledere på kullet og informerer om hvordan dugnaden foregår og administreres. (Det er laget selv som administrerer den)

Sak 63/24 Innsendt sak fra Ronny Meidal. Tema: Grønne hjerter og forpliktende antimobbe-arbeid

Bakgrunn: Ronny Meidal kommer klokka 20.00 fog har fått 10/15 minutter for å gjøre rede for møtet han hadde i sommer med RørosBanken om Grønne hjerter. Styret diskuterer etterpå om, og i så fall hvordan, vi skal ta tak i saken, både prinsipielt og praktisk.

Vedtak: Fotballgruppa støtter initiativet, men skal forpliktende anti-mobbearbeid ha noen effekt, må temaet forankres bredt i hovedlaget og ut i alle særgrupper. Fotballgruppa støtter initiativet helhjertet, men innser at vi ikke har kapasitet til å lede dette initiativet på vegne av Røros idrettslag. Leder i RILFO sender henvendelsen videre til leder i Røros IL.



ORIENTERINGSSAKER

O-sak 64/24: Status økonomi v/Lars

Støttebrev – dugnaden nærmer seg slutten og det ligger an til en inntekt på ca 120 000, som i fjor.

O-sak 65/24: Status årshjul v/Marie

Jobbes med å få på plass årshjulet og her gjøres det oppdateringer jevnlig.

O-sak 66/24: Status gjerde rundt kunstgrasbanen, v/Jones og Astrid

Det jobbes med og neste uke er det planlagt en for-test, som skal danne grunnlaget for videre arbeid. Ansatt i hovedlaget holder tak i prosessen.

O-sak 67/24: Dommeransvarlig trekker seg når sesongen er omme. Hvordan går vi fram for å få på plass ny dommeransvarlig?

Sportslig leder tar en prat med nåværende dommeransvarlig og får satt ned på papiret hvilke oppgaver det dreier seg om å være dommeransvarlig. Deretter tar vi tak i jobben med å finne en erstatting.

O-sak 68/24: Deling av diverse info og avsjekk/status diverse saker:

- **Julecp:**
Styret kontakter junior og senior og får dannet en arrangementgruppe. Junior og senior har de siste 2 årene hatt ansvaret for cupen.
- **Spørsmål om Nike – drakter til dommerne:** Har tidligere fått godkjent og dette gjelder fortsatt. Dommeransvarlig får mandat fra styret i rilfo om å gjennomføre bestilling av nødvendig dommerutstyr.
- **Høring om spørreskjema om divisjonsstrukturen i seniorfotballen** (svarfrist 1.november) Styreleder skal sende inn svar.
Styre og sportslig bidrar med svarene og neste styre kommer dette som en vedtektssak.
- **Byttedager i gymbygget** 15. og 16 november. 5 stk fra fotballen. Marie kontakter dem som av ulike grunner ikke kunne stille på dugnad på Bergstadcupen.
- **Status samarbeid med hovedlaget**, inkludert kort referat v/Marie fra gruppeledermøtet 10. september
- Info fra Marie fra **sportslig utviklingsforum** Nord-Østerdal 4. september
- Astrid som styrets bindeledd mot anleggsutvalget; Astrid tar kontakt med Jørgen Lagesen for å bli orientert og finne ut hvordan anleggsutvalget ønsker at kontakten inn mot styret skal organiseres.
- **Økonomiutvalg**, organisert under Lars. Har vi fått dette «miniutvalget» i sving? Ikke fått på plass ekstra ressurser foreløpig.
- Status fra sportslig utvalg om oppstart for førsteklasingene
- Oppfølging av lag
- **Støttebrevdugnad og Bambusa-dugnad**
- **Status salg av sponsorskilt Øra**
Fakturere bedrifter som har skilt hengende oppe. Igjennom vinteren skal det jobbes med ytterligere salg av sponsorskilt



- **Klapp på skuldra-fest.**
Styret planlegger en sammenkomst med faglig innhold og sosialt 9. november
- **Neste løypemelding** – tidspunkt og tema?
Utsettes til sportsplanen er ferdig og før neste sesong.
- **Trenerforum** – er vi i gang?
Planlagt et i oktober.
- **Status valgkomite** og valgkomiteens arbeid fram mot årsmøtet
Haster med å få på plass leder i valgkomiteen
- **Parkering** julemarked og martna tilfaller Rilfo i år også.